
Protokół nr XXX/2020

z obrad XXX sesji  Rady Gminy Mały Płock

odbytej w dniu 31 grudnia 2020 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach:

1) Góralczyk Krzysztof Leszek
2) Rydzewska Grażyna
3) Cieśluk Krzysztof
4) Supiński Władysław
5) Wądołowska Anna
6) Duzik Sylwia
7) Gałązka Jarosław
8) Krasiński Stefan
9) Zuzga Karol
10) Sawicki Janusz
11) Steczkowska Bogumiła
12) Żelazna Alina
13) Sendrowski Marek
14) Zduńczyk Andrzej

Radni nieobecni na obradach sesji:

1)Żelazny Wojciech

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy
2) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy
3) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy
4) Połońska Iwona – Kierownik OPS w Małym Płocku
5) Podsiad Aneta – Inspektor Urzędu Gminy Mały Płock

Z uwagi na Pandemię Koronawirusa Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock nie uczestniczyli w
obradach sesji.

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1045, a zakończenie o godz. 1120

Proponowany porządek posiedzenia:

1) Otwarcie obrad.
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2) Przedstawienie  porządku dziennego. 
3) Przyjęcie protokołu z obrad XXIX sesji Rady Gminy.
4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.
5) Interpelacje i zapytania radnych.

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały 
Płock na lata 2020 – 2033. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020.
8) Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu „Klub Seniora – Promyk” realizowanego

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 
2014-2020, Oś Priorytetowa IX. Rozwój Lokalny, Działanie 9.1 Rewitalizacja 
Społeczna i kształtowanie kapitału społecznego.

9) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
10) Wolne wnioski.
11) Zakończenie obrad.

Ad. 1

Otwarcie obrad.

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Pan  Jarosław  Gałązka  –  Przewodniczący  Rady,  witając

przybyłych  na  posiedzenie  radnych  oraz  zaproszonych  gości.

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że

na  ogólną  ilość  15  radnych,  udział  w  sesji  bierze  14  radnych,  co  daje  quorum  do

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków.

Ad. 2

Przedstawienie  porządku dziennego. 

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  porządek  obrad  sesji  został  dostarczony  radnym

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy.

Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  są  uwagi  do  proponowanego  porządku  obrad?

Uwag do porządku obrad nie wniesiono.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji.
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Ad.3

Przyjęcie protokołu z obrad XXIX sesji Rady Gminy.

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji

Rady  Gminy  Mały  Płock  nr  XXIX/2020  był  wyłożony  do  wglądu  w  Urzędzie  Gminy

Mały Płock. Z treścią  protokołu każdy miał  możliwość zapoznania  się,  w związku z tym

Przewodniczący  Rady  poprosił  o  zgłaszanie  ewentualnych  uwag.  Żadnych  uwag  nie

wniesiono,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  przyjęcie  protokołu

w  brzmieniu napisanym.  

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  w  brzmieniu

napisanym.

      Za wnioskiem głosowało – 14 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0

Głosowanie  imienne  Nr  1  w  sprawie  przyjęcia  protokołu  z  obrad  XXIX sesji  Rady

Gminy – stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący  stwierdził,  że  Rada  Gminy  przyjęła  protokół  z  obrad  XXIX  Sesji

w brzmieniu napisanym.

Ad. 4

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami.

Pan  Józef  Dymerski  -  Wójt  Gminy  -  powitał  przybyłych na  posiedzenie  radnych oraz

zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje:

-  odebrano remont  świetlicy  wiejskiej  w Kątach i  Centrum Aktywności  Lokalnej  Włodki

Chludnie;

- pocieszająca jest sytuacja, że drogi z Funduszu Dróg Samorządowych będą wykonane w

2021 roku i są to: droga przez wieś Cwaliny Duże, droga przez wieś Rakowo Stare , doga

przez wieś Popki i droga w Małym Płocku łącząca Mały Płock I i Mały Płock II, dziękujemy

tutaj  za  duże  zaangażowanie  pracowników  Urzędu  Gminy,  dziękujemy  dla  Urzędu

Wojewódzkiego w Białymstoku;

-  złożyliśmy również  wnioski  do Rządowego Programu  Inwestycji  Lokalnych  w drugim

rozdaniu  i  czekamy  na  decyzję,  są  to  wnioski  na:  most  na  rzece  Skrodzie  w  Kątach,

dofinansowanie  do  stację  uzdatniania  wody  w  Rogienicach  Wielkich  oraz  ulica  Leśna  i

Krótka;

- rozpoczynamy realizację projektu Klub Seniora Promyk Stare i Nowe Rakowo i w terminie

późniejszym następny Klub Seniora, ale o tym powie Pani Kierownik OPS;
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-  zakupiliśmy  piaskarkę  w Zakładzie  Gospodarki  Komunalnej,  która  była  już  całkowicie

zużyta i nie nadaje się do remontu;

- przygotowujemy przetarg do sprzedaży miejsca po szkole podstawowej w Korzenistem;

- po rozmowach kwalifikacyjnych na kierowcę busa w Urzędzie Gminy został wybrany Pan

Krzysztof Konopko;

- mamy złożone jeszcze wnioski takie jak: zagospodarowanie terenu przy Urzędzie Gminy i

Ośrodku Zdrowia,  zagospodarowanie terenu przy Świetlicy Wiejskiej  w Korzenistem oraz

remont budynku po byłej aptece przy Straży Pożarnej w Małym Płocku i złożony jest wniosek

na plac zabaw przy Szkole Podstawowej w Rogienicach Wielkich;

- w niedługim czasie spotkamy się z Radą i będziemy dyskutować o budynkach przy Ośrodku

Zdrowia w Małym Płocku co z nimi zrobić, ale myślę, że będziemy je wyburzać;

-  proszę  państwa  dalej  z  programu rozwoju  inwestycji  lokalnej  dla  PGR będą  pieniądze

przeznaczone  w  tych  miejscowościach  i  my  będziemy  starali  się  te  pieniądze  pozyskać,

maksymalnie do 5 000 000 zł  wniosek i  to łącznie na infrastrukturę wodno kanalizacyjną,

modernizację  świetlic  czy  remiz,  ale  spotkamy  się  tutaj  w  miejscowości  Korzeniste  z

mieszkańcami i będziemy to opiniować bo to od nich powinna wyjść decyzja;

- mamy również pismo odnośnie wykupu działki nr 244 w Korzenistem po byłym wysypisku

i jest to osoba, która posiada pole łączące z tym wysypiskiem i chciałby je zakupić;

- wykaz terminu odbioru segregowanych śmieci i odpadów komunalnych PUK jak już będzie

jeździł  każdemu  taki  harmonogram  dostarczy,  będzie  to  Przedsiębiorstwo  Usług

Komunalnych z Kolna;

-  do  20  stycznia  każdego  roku  samorządu  przeprowadzają  analizę  poniesionych  w

poprzednim roku kalendarzowym wydatków na wynagrodzenia dla nauczycieli w odniesieniu

to  wysokości  średnich  wynagrodzeń,  to  nasza  księgowa  już  robi  razem  z  naszą  Panią

Księgową Gosią i zobaczymy jak będzie sytuacja wyglądała ile trzeba będzie tutaj dopłacić;

-  jeśli  chodzi  o  bezrobocie  to  trochę  poinformuję,  że  w  Gminie  Mały  Płock  jest  244

bezrobotnych  ,  jeśli  chodzi  o  bezrobocie  w  stosunku  do  województwa  podlaskiego  to

województwo podlaskie ma 7,6 % natomiast  Powiat Kolneński 13, 6 %  czyli dość wysokie

bezrobocie,  najwięcej  osób  zatrudnia  Mlekpol   w  Kolnie  292  osoby,  Szpital  273  osoby,

Agrocentrum 174, Zakład Domczar 147, Zakład Mechaniczny Kolno 110  i przypominam, że

od stycznia nowa stawka minimalnego 2800 zł brutto i za godzinę 18,30 zł;

- na następny rok zgłosiliśmy prace społecznie użyteczne, staże, prace interwencyjne, roboty

publiczne,  również  są  pieniądze  na  podejmowanie  działalności  gospodarczej,  bony  na

zasiedlenie i studia podyplomowe.

Dziękuję.

4



Ad. 5 

Interpelacje i zapytania radnych.

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – nie widzę żadnych interpelacji i zapytań -

dziękuję bardzo – przechodzimy do punktu następnego.

Ad.6

Podjęcie  uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Mały

Płock na lata 2020 – 2033.  .  

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w
materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady i był przez nie analizowany.
Pani  Małgorzata  Kućko  –  Skarbnik  Gminy -   szanowni  państwo  zmiana  Wieloletniej
Prognozy Finansowej jeszcze na ten rok wynikła głównie z przesunięcia terminu realizacji
przedsięwzięcia pt.” Termomodernizacja budynków w Gminie Mały Płock „ miało ono być
zrealizowane  do  końca  tego  roku  niestety  nie  udało  się,  do  tego  przesuwa  się  termin
zakończenia  tej  inwestycji  do  2021  roku  do  kwietnia.  Widzimy  to  właśnie  w  wykazie
przedsięwzięć, gdzie zmienia się okres realizacji i na przeszły rok planuje się około milion
złotych  po  stronie  wydatków.  Ponadto  zaktualizowano  plan  roku  2020  po  stronie  planu
dochodu, planu wydatków oraz inwestycji.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący  Rady  odczytał  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020 – 2033.

Głosowanie  imienne  Nr  2  dot.  podjęcia  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej

Prognozy Finansowej  Gminy  Mały  Płock  na lata  2020-2033.  –  stanowi  załącznik  do

protokołu.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  iż  uchwała  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020-2033.- została podjęta.

Uchwała nr XXX/145/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały

Płock na lata 2020-2033. - stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 7

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020.

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w
materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady i był przez nie analizowany.
Pani  Małgorzata  Kućko  –  Skarbnik  Gminy -   zmiany  w budżecie  roku  2020  dotyczą
zmniejszenia planu dochodów o kwotę 918 890 zł, zmniejszenia planu wydatków również o
kwotę 918 890 oraz poniesienia planu miedzy działami, rozdziałami, paragrafami w łącznej
kwocie 130 991 zł i zmniejsza się plan po stronie dochodów w rozdziale  szkoły podstawowej
to  właśnie  dotyczy  zmniejszenia  planu  na  inwestycje  „Termomodernizacje  budynków  w
Gminie Mały Płock” jest to wspomniana kwota 918 890 zł. Po stronie wydatków  zwiększa
się  plan w rozdziale  60016 drogi  publiczne  gminne tu  zwiększa  się  plan  o 10 000 zł,  w
rozdziale 75023 urzędy gmin zwiększa się plan na zakup energii oraz na zakup  oraz na zakup
usług remontowych w łącznej  kwocie  14 443 zł  ponadto  zmniejsza  się   plan  w szkołach
podstawowych  tam gdzie zaplanowana była inwestycja termomodernizacji budynków  i tu
zmniejsza się kwotę 990 000 zł. Zwiększa się plan na oświetlenia ulic  o 30 000 zł, ponadto w
rozdziale 90017 zakłady gospodarki komunalnej  wprowadza się plan na 8610 zł to jest na
zakup piaskarki  ,  która  ma służyć  Zakładowi  Gospodarki  Komunalnej  w Małym Płocku.
Ponadto w rozdziale 92109 domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby przenosi się plan między
paragrafami  bo tu w zależności od dofinansowania  przesuwa się pomiędzy tymi paragrafami
środki i to jest 59 881 zł na zmniejszenie na zwiększenie 65 238 zł i to dotyczy inwestycji
Modernizacja świetlicy Wiejskiej w Kątach i Centrum Aktywności Lokalnej we Włodkach.
Ponadto w rozdziale 92695 pozostała działalność zwiększa się plan o 2700 zł na wykonanie
projektu  wykonawczego   i  kosztorysu  inwestorskiego  na  projekt  zagospodarowanie
przestrzeni publicznej w Rogienicach.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na

rok 2020.

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy  na

rok 2020. – stanowi załącznik do protokołu.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący Rady  stwierdził,  iż uchwała  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok

2020.- została podjęta.

Uchwała  nr  XXX/146/20  w  sprawie zmian  w  budżecie  gminy  na  rok  2020.  -  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad. 8

Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu „Klub Seniora – Promyk” realizowanego w 
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020,
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Oś Priorytetowa IX. Rozwój Lokalny, Działanie 9.1 Rewitalizacja Społeczna i kształtowanie 
kapitału społecznego.

Projekt Uchwały omówiła Pani Iwona Połońska – Kierownik OPS w Małym Płocku. Projekt
uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady i był przez
nie analizowany. Pani  Iwona Połońska – Kierownik OPS w Małym Płocku -  szanowni
państwo Gmina Mały Płock w partnerstwie ze Stowarzyszeniem „Rodzina” przystępuje do
realizacji  Klubu  Seniora  –  Promyk  w  ramach  regionalnego  Programu  Operacyjnego
Województwa Podlaskiego  na lata 2014-2020. Klub Seniora będzie utworzony w Kątach i
Chludniach dla 28 osób. Projekt będzie realizowany od stycznia 2021 roku do końca  grudnia
2021 roku. Całkowity koszt projektu to  293 742, 50 zł, dofinansowanie to 278 902 50 zł, a
maksymalny wkład własny gminy to 14 840 zł. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie realizacji projektu „Klub 
Seniora – Promyk” realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa IX. Rozwój Lokalny, 
Działanie 9.1 Rewitalizacja Społeczna i kształtowanie kapitału społecznego.

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie.

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie realizacji projektu „Klub 
Seniora – Promyk” realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa IX. Rozwój Lokalny, 
Działanie 9.1 Rewitalizacja Społeczna i kształtowanie kapitału społecznego.- stanowi 
załącznik do protokołu.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie realizacji projektu „Klub Seniora – 
Promyk” realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podlaskiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa IX. Rozwój Lokalny, Działanie 9.1 
Rewitalizacja Społeczna i kształtowanie kapitału społecznego.- została podjęta.

Uchwała nr XXX/147/20 w sprawie realizacji projektu „Klub Seniora – Promyk” 
realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podlaskiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa IX. Rozwój Lokalny, Działanie 9.1 
Rewitalizacja Społeczna i kształtowanie kapitału społecznego.- stanowi załącznik do 
protokołu.

Ad. 9

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Brak interpelacji i zapytań. 
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Ad. 10

Wolne wnioski.

Pni  Beata Muniak – Sekretarz Gminy – proszę państwa ja chciałam państwu przekazać

kilka informacji. Pierwsza informacja jest taka, że  o 22 stycznia  2021 roku w Szpitalu w

Kolnie  będzie  nowy  kardiolog   jest  to  Pan  doktor  Krynicki,  jeżeli  jesteście  państwo

zainteresowani  to trzeba dzwonić do rejestracji  i  tam się do Pana Doktora zapisywać, on

będzie przyjmował w każdy piątek w paradni kardiologicznej, to jest były Ordynator Szpitala

Wojewódzkiego w Łomży. Proszę państwa następna sprawa jako członek Rady Społecznej

Szpitala  zostałam poinformowana o między innymi szczepieniach dotyczących  COVID 19.

Na terenie  powiatu  Kolneńskiego szczepienia  te  będą się  odbywały  na hali  sportowej  po

byłym gimnazjum tam przy basenie, będą trzy zespoły szczepienne składające się z lekarza i

pielęgniarki.  Szczepienia  będą  robione  sukcesywnie  według  grup  określonych  według

Narodowego  Programu  Szczepień.  W  pierwszej  kolejności  będą  zaszczepione  służby

medyczne,  u  nas  w Kolnie  już  w tej  chwili  75 szczepionek   zostało podanych  służbom

medycznym, czyli lekarzom, białemu personelowi  i administracji szpitala.  W tej grupie będą

również pracownicy  Ośrodków Pomocy Społecznej  i osoby powyżej 60 roku życia według

starszeństwa.  W  pierwszej  grupie  będą  to  pensjonariusze  i  pracownicy  domów  pomocy

społecznej oraz zakładów opiekuńczo – leczniczych. W następnej grupie będą między innymi

samorządowcy, będą również osoby poniżej 60 roku życia będą to osoby, które maja choroby

przewlekłe  i ostatnia grupa to wszyscy chętni. Od 15 stycznia będzie uruchomiona  infolinia

na którą będzie można dzwonić i składać swoją zgodę że chcecie państwo być zaszczepieni.

Z informacji,  które uzyskałam istnieje również możliwość tzw. szczepień mobilnych jeżeli

uzbiera  się  tutaj  z  terenu  naszej  gminy  np.  jakaś  większa  liczna  osób  to  oni  są  chętni

przyjechać tutaj  i te szczepionki podawać, z tym, że zakwalifikowanie obiektu  w którym

ewentualnie to będzie zależało od lekarza  bo tam też są określone wymogi. Najlepiej, żeby to

było  tak, że jednym wejściem się wchodzi szczepić a drugim wejściem się wychodzi  już

jako osoba zaszczepiona. W tej chwili to będzie pierwsza dawka  później za trzy tygodnie

będzie podawana kolejna dawka szczepionki.

 Pan  Józef  Dymerski  –  Wójt  Gminy –  bardzo  serdecznie  dziękuję  wszystkim radnym,

pracownikom za dobrą  współpracę, za dobra pracę, za tyle inwestycji, które realizujemy, bo

to dzięki wam, wy zgłaszacie wasze potrzeby i jeszcze raz dziękujemy dla sołtysów, których

tutaj nie ma  ze względu na procedury, ale również wam serdecznie za wszystko dziękujemy.

Ucieka rok 2020, wchodzimy w rok 2021  myślę,  że będzie on dla nas lepszy, może ten

COVID - 19 zniknie  i będzie można powrócić do normalnego życia, wszyscy na pewno tego

sobie życzymy i wszyscy tego byśmy chcieli. Także Panie Przewodniczący bardzo serdecznie

dziękuję.
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Ad. 11

Zakończenie obrad

Przewodniczący  Rady Pan Jarosław Gałązka  ze  względu na  wyczerpanie  porządku obrad

zamknął obrady XXVIII Sesji Rady Gminy Mały Płock.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy

Aneta Podsiad                                                                                      Jarosław Gałązka
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